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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:1075 Antalet gånger hemlig dataavläsning har använts år 2023

Genom uppgifter i medier har vi fått kännedom om att två olika myndigheter, 
Åklagarmyndigheten och Säkerhets- och integritetsskyddsnämnden, SIN, har 
helt olika uppgifter om hur många gånger som det brottsbekämpande verktyget 
hemlig dataavläsning har använts. Enligt Åklagarmyndigheten är det 849, enligt 
SIN är det 478.

Detta är förstås anmärkningsvärt, eftersom det, precis som Mia Edwall 
Insulander, generalsekreterare i Sveriges Advokatsamfund, påpekar är fråga om 
användningen av ett verktyg som kränker mänskliga rättigheter: ”Alla hemliga 
tvångsmedel innebär en kränkning av mänskliga fri- och rättigheter och man 
måste vara vaksam på att de inte används oproportionerligt, både på samhälls- 
och individnivå.” Det är därför av stort intresse för riksdagen att få kännedom 
om antalet gånger som detta verktyg har använts.

Med anledning av detta vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Vad gör ministern för att nå klarhet i vilket antal som är det korrekta, och vilka 
åtgärder vidtas för att säkerställa att antalet som redovisas blir korrekt 
framöver?

………………………………………

Ulrika Westerlund (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-17
Besvaras senast
2025-04-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


